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Høringssvar til rapport om samarbeid

Marit Christine Berg Strandvik <marit.berg@inn.no>
Fri 15/09/2023 15�02

To:Amekdnf <amekdnf@inn.no>

Svar fra Instituttleder Marit Berg Strandvik, Spillskolen:
 

Dekanene har anbefalt at dagens tre skoler videreføres som Den norske
filmskolen, Den norske tv-skolen og Den norske spillskolen, men i et samlet
fakultet.

Forslaget støttes som beskrevet i kapittel 7 i høringsrapporten.

Det vil være en styrke for Høgskolen og fakultetene med en
sammenslåing. Det forutsetter imidlertid at fusjon ikke blir betraktet som et
sparetiltak. Det vil kreves ekstra ressurser, spesielt i en overgangsfase.
For Spillskolen forutsetter det også at et nytt fakultet ikke blir betraktet
som rent kunstnerisk, men tar inn over seg og har like mye fokus på all
virksomhet.

Spillskolen har gjennom hele prosessen stilt seg positiv til fusjon, men
forventer at alle likestilles under et fakultet, både når det gjelder faglige
aktiviteter, ressurser, administrativ støtte og tilstedeværelse på Campus.


